
Het ontwerpteam werkt samen met verschillende
functieteams, met hierin vertegenwoordigers van
de Stichting ACLO, het Sportcentrum en het
onderwijs. Zo brengen we onze (sport)inhoudelijke
kennis en ideeën samen om het nieuwe
Sportcentrum tot een succes te maken voor onze
toekomstige sporters.

Het is de bedoeling om jullie via een nieuwsbrief
regelmatig te informeren over de ontwikkelingen.
Daarin proberen we niet alleen het nieuwe gebouw
te laten zien, maar ook wie er nu eigenlijk allemaal
bezig zijn met dit grote project en wat er allemaal
bij komt kijken. Voor eventuele vragen over of
wensen voor de nieuwsbrief verwijs ik naar de
contactgegevens in de colofon.

Veel leesplezier!

                        Niels van den Bovenkamp
                        Directeur Sportcentrum

AFTRAP
Met veel plezier schrijf ik de aftrap voor de eerste
editie van de nieuwsbrief van het gezamenlijk (RUG,
Hanze en Stichting ACLO) nieuw te bouwen
Sportcentrum voor studenten en medewerkers van
de RUG en de Hanze op de Zernike Campus.

Na de positieve besluiten over het aanvullende
budget in december 2023 zijn we het afgelopen jaar
druk aan de slag gegaan. Met een nieuwe
projectorganisatie hebben we hard gewerkt om de
plannen voor de nieuwbouw verder uit te werken.
 
De eerste impressies zijn er, zoals te zien in deze
nieuwsbrief. Nu zijn we een paar stappen verder en
informeren we jullie graag over de voortgang van
het nieuwbouwtraject. 

Het ontwerpteam is momenteel druk bezig met het
omzetten van een voorlopig ontwerp naar een
definitief ontwerp. Dit ontwerp wordt de komende
tijd op verschillende manieren getoetst en
doorontwikkeld. Begin 2025 is het definitieve
ontwerp gereed, zie voor de vervolgplanning de
tijdbalk in deze nieuwsbrief. 

Nieuwbouw
Sportcentrum
Uitgave: 5 november 2024
Van: Het Sportcentrum
Contactgegevens: voorzitter@aclosport.nl
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Wie zijn jullie?
AGS is een architectenbureau met een heel divers
portfolio. We beperken ons niet tot een vast werkgebied
of architectuurstijl, maar ontwerpen wel heel graag
maatschappelijk vastgoed. Per opgave maken we
krachtige en duurzame gebouwen waarin de gebruiker
en functie centraal staat. Dat doen we vanuit twee
vestigingen, het Sportcentrum wordt aangestuurd
vanuit de vestiging Amsterdam. Hannek Höweler is
vestigingsleider en Jan Bosch is projectarchitect,
beiden hebben wij veel ervaring in het realiseren van
sportgebouwen en onderwijsgebouwen.

Hoe kijken jullie tegen deze opdracht aan?
Het is mooi om een opdracht op deze schaal vorm te
geven. Er gaan veel verschillende gebruikers van dit
gebouw gebruikmaken. Bijzonder is dat wij een
bepalende rol hebben in het realiseren van de omgeving
waar nieuwe herinneringen gemaakt worden en de basis
voor sportprestaties wordt gelegd. 

Het Sportcentrum heeft een heel gevarieerd programma.
Om dit binnen de uitgangspunten vorm te geven, moeten
we een behoorlijk complexe puzzel leggen. De inpassing
van de functies (lees grote en hoekige zalen) is voor een
groot deel bepalend voor de vorm en uitstraling van het
gebouw. Bij het leggen van deze puzzel houden we goed
in het oog dat we een inspirerende omgeving willen
maken waarbij ontmoeting centraal staat. En op de
Zernike Campus willen we een zo krachtig mogelijk
gebouw toevoegen.

Wat is de grootste uitdaging aan deze opdracht?
De grootste uitdaging is de hoeveelheid aan functies en
de strikte afmetingen en eisen die aan sporthallen
gesteld worden op logische wijze te integreren. De
kwaliteit van het ontwerp zit in het creëren van
menselijke maat, een logische routing en een identiteit
voor het gebouw als geheel. Hoe complex de ontwerp-
opgave ook is, het doel is dat het gebouw zowel in
gebruik als ten aanzien van architectuur als helder en
krachtig ervaren wordt.

Wat vinden jullie het leukste aan deze opdracht?
De omvang en diversiteit van het programma is ook voor
ons bijzonder. Het is leuk om onderdelen als de klimhal
te integreren in het project, iets waar wij minder ervaring
in hebben. Het contact met alle gebruikers en
medewerkers die aan het project werken is erg leuk. In
dit project helemaal gezien de samenwerking tussen de
RUG, Hanze en de Stichting ACLO. 

SFEERIMPRESSIES
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We proberen zo goed mogelijk te luisteren
zodat iedereen zich het gebouw straks goed
eigen kan maken.

Hoe vinden jullie de samenwerking met de
RUG/Hanze?
Wij hebben tijdens de architectenselectie een
dialoogsessie gehad met de project-
organisatie, hier hadden we gelijk een klik. 
De open houding en directheid van de
projectorganisatie past ons heel goed. Je
merkt dat alle betrokkenen enthousiast
worden van de nieuwbouw en met de input
die we krijgen vanuit de gebruikers kunnen
wij waarde en betekenis toevoegen aan het
gebouw.

Hannek Höwler | Jan Bosch
AGS Architecten



Wat vind je van het vooruitzicht op een nieuw
Sportcentrum? / Waar kijk je het meeste naar uit?
Het vooruitzicht op een nieuw sportcentrum biedt
fantastische mogelijkheden voor de studentensport
in Groningen. Ik zou graag zien dat het nieuwe
Sportcentrum zowel topsporters als beginners
aantrekt, en dat er een inclusieve sportcultuur
heerst. Het zou geweldig zijn om te zien dat meer
studenten uit hun comfortzone stappen en nieuwe
sporten uitproberen. Daarnaast hoop ik het plezier
in bewegen en samen sporten terug te zien. Dat
sport een basis kan vormen voor nieuwe
vriendschappen. 

Veel studenten combineren studie en sport, dat
gebeurt eigenlijk al jaren. Wat heel logisch is, want
sport heeft niet alleen een positieve invloed op de
fysieke gezondheid van studenten, maar ook op
hun mentale welzijn. Regelmatig sporten
vermindert stress, bevordert sociale verbindingen
tussen studenten en zorgt dat je beter in je vel zit.
Dit is des te belangrijker door de oplopende druk
waaronder studenten moeten presteren in de
huidige maatschappij. 

Wat hoop je te zien in het nieuwe Sportcentrum?
Een nieuw Sportcentrum dat toegankelijk is voor
iedereen biedt de ideale kans om even te
ontsnappen aan de studie. Het creëert een
omgeving waar studenten zich kunnen
ontspannen en hun energie kwijt kunnen. We
willen een open sfeer creëren en een gebouw
dat uitnodigt tot bewegen. Zodat heel studerend
Groningen zich welkom voelt om via de sport
ervaringen op te doen, grenzen te verleggen en
zich onderdeel te voelen van de community. 

Hoe denk je dat het nieuwe Sportcentrum de
studentenervaring op de Zernike Campus zal
veranderen?
Door sport op een laagdrempelige manier
onderdeel te maken van het dagelijks leven op de
campus, hoop ik dat elke student op diens eigen
manier invulling kan geven aan een sportiever
studentenleven. Waarin de student, de community
en inclusiviteit centraal staan. Een Sportcentrum
dat deze aspecten benadrukt, kan echt een
verschil maken in het leven van studenten en hen
helpen om niet alleen studie-technisch, maar ook
persoonlijk te groeien.

Nynke Edelman
Voorzitter Stichting ACLO

PLANNING NIEUWBOUW SPORTCENTRUM

Omzetten grasveld
naar kunstgrasveld 

Nieuwbouw 
Sportcentrum

Ontwerpfase + aanbesteding
Januari 2024 - juni 2025

Sloop huidig
Sportcentrum

Sloop periode
Oktober 2027 - juni 2028

Herinrichting
buitenterrein

Inrichtingsperiode
Start vanaf juli 2028

Bouwperiode
April 2025 - september 2027

Gereed
September 2024
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